

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 24.10.23

Tid: 18:15

Sted: H426

Tilstede: Synnøve, Liva, Emilie, Ingrid, Rasmus, Emil, Sophia, Evy, Herman, Erle

Forfall:

| Saksnr. | Sak | Ansvarlig |
|---------|---|-------------|
| 0 | Innsjekk | Alle |
| 1 | Godkjenning av dagsorden | Alle |
| 2 | Ris og ros | Alle |
| 3 | Orienteringssaker | Alle |
| | RRT fra styre-stillingene: | Alle |
| | Leder: Har deltatt på linjeledermøte og arrangering av TV-aksjonens innsamlingsuke. Jobbet med etterarbeid for K2K (kontor til kontor). Vært på møte om motivasjon i forbindelse med revisjon av MTFYMA. | |
| | Kommunikasjonssjef: Booket rom, sendt ut møteinnkallelser, kommunisert. | |
| | Nestleder: Utdeling av nablamerch til nablakomponenter som har bestilt, søkt om drikketillatelse, kranglet litt med NTNU-hjelp fordi de er dårlige til å gi kontortilgang. | |
| | Bedriftskontakt: Ingen nye bedriftspresentasjoner i oktober, men Simula blir trolig siste bedpres for semesteret! Planlegging av eureka er nokså satt og vi jobber med å få inn flere bedrifter. Norsk Regnesentral er første bedrift som er fastsatt til neste semester. | |
| | Økonomiansvarlig: Betalt ut innsamlet beløp til Redd Barna (kr 22 322,-). Bokført inn-/utbetalinger. | |
| | Arrangementssjef: Siste innsjekk av Joulebohr-planlegging. Åre-planlegging. Oblat-greier. | |
| | Oppdatering oblat | Emilie |
| | Oblatet kan vente til februar slik at vi kan få kontrakt. Tar opp kontakten med REKOM litt i november for oppfølging. Den tentative SKE datoen vil muligens bli endret på hvis vi får tak i oblat i tide. | |
| | Valg av tillitsvalgt i styret | Postkom |
| | Styret må velge en tillitsvalgt. | |
| | Workation takeover | Ingrid |
| | Workation, en sommerjobb-messe, skal ha takeover på Bedriftskontakten Nabla sin instagram neste tirsdag 31.10. Denne vil repostes på Nabla linjeforening sin instagram. | |
| | Tidsbruk | Synnøve |
| | Synnøve oppfordrer styret til mer bruk av back/antiback for å korte ned på tid i diskusjoner. Etter 1 minutt-varselet vil det bare være én siste kommentar før diskusjonen skal konkluderes (med en avstemning eller utsettelse). | |
| | Vedtak om bruk av HK for å dekke Vipps-gebyr ifm. TV-aksjonen | Rasmus |
| | Styret har vedtatt å bruke penger fra hovedkonto for å dekke vippsgebyret fra innsamlingen til TV-aksjon slik at donerte penger ikke trenger å gå til dette. | |
| | Oppdatering Joulebohr | Emilie |
| | Kommunikasjonen med SiT går litt tregt, men informasjonen vi har enn så lenge er at de har skjenkebevilgning og at de er ledige 10. november. Vi vet enda ikke om det kan komme ekstra kostnader fra for eksempel vektene. | |

Pliktavlevering

Emil/Herman[7]

Redaktør Herman er invitert på styremøte og deltar derfor i denne saken. Herman informerer om at han har snakket med en fra Nasjonalbiblioteket på mail der han fikk vite at Nabladet er avleveringspliktig og at Nasjonalbiblioteket ikke har eksemplarer fra 1994 og utover. En årsak til at de ikke har etter 1994 er nok at Nabladet hadde en pause. Da de startet opp igjen ble det ikke lenger avlevert eksemplarer.

Bladene som avleveres vil være arkivert i biblioteket, men man må søke om å få tilgang. Med andre ord vil ikke hvem som helst ha mulighet til å se innholdet til Nabladene som avleveres.

Nå krever Nasjonalbiblioteket inn alle utgitte eksemplarer av Nabladet opp til 3 år tilbake. Nabla må derfor samle inn disse eksemplarene så langt det lar seg gjøre og sende dem inn.

Det ble argumentert at det fysiske bladet som inneholder midtsidebildet ikke er offentlige tilgjengelig da det deles ut på kontoret og er stengt bak en login-mur på nabla.no og derfor kanskje ikke faller under pliktavleveringsloven.

Framover må dem som skal ta midtsidebildet opplyses om at et par eksemplarer muligens vil pliktavleveres til Nasjonalbiblioteket.

Konklusjonen på styremøtet ble at vi skal etterspørre en oppklaring av om Nabladet er offentlig tilgjengelig eller ikke. De digitale versjonene skal uansett pliktavleveres. Synnøve skal høre med andre linjeforeninger i NV-gangen hvordan de har løst det.

Depositum Åre?

Emilie? [7]

Erle, fjorårets arrangementssjef, er invitert til saken. Før så pleide Skistar å ta inn et depositum for eventuelle skader, bråk og lignende, men dette ble fjernet i fjor. Skistar anbefalte derfor linjeforeningene å ta inn et depositum. I fjor ble det tydelig at det enkelt kan skje feil som fører til økonomiske belastninger. Derfor er det anbefalt å øke billettprisen til Åreturen med et lite beløp for å lage en buffer for dette. Denne økningen av billettprisen vil være lavere enn prisen på et depositum. Styret skal ta en avstemning på følgende: om vi skal ta inn noe ekstra som en sikkerhet mot uforutsette kostnader. Hvis styret stemmer ja, skal det videre stemmes over om å ta inn et depositum versus å øke billettprisen. Disse avstemningene vil bli tatt neste styremøte når Emilie har satt sammen et forslag på priser til de to første mulighetene.

JOULE

Synnøve[15]

-kort: Styret har bestemt tema for joulekortet!

-luker i kalenderen: Styret mekker 3 luker til joulekalenderen og har bestemt hva disse skal inneholde.

-fremføring på joulebord: Styret må finne på et opplegg snarest.

Kjøregodtgjørelse

Rasmus? [7]

Kjøregodtgjørelsen vil være et bra intensiv for å få folk til å stille opp, men andre ting i linjeforeningen som koster penger gjøres frivillig i linjeforeningen uten noe betaling. Dersom man innfører kjøregodtgjørelsen vil det være mer forutsigbart at man får tak i kjørerer når kiosken skal fylles.

Styret ble ikke stemme-dyktige i avstemningen om å ha kjøregodtgjørelse. Neste styremøte vil det bli diskutert og stemt på om det skal gis godtgjørelse for flere ting som koster penger, inkludert, men ikke begrenset til, kjøring.

Siste styremøte?

Synnøve [2]

Siste styremøte blir tirsdag den 21. oktober.

Workshop tidspunkt?

Synnøve [2]

Styret har mye som må diskuteres og avklares og trenger derfor et workshop i løpet av neste uke.

Møte med revystyret

Synnøve[5]

Styret ønsker å ta opp kommunikasjon som tema med Revyen for å undersøke om denne er god nok så langt. Det skal også samarbeides om tidspunkt for SKE med hensyn på når revyen har visning for å unngå mulige kollisjoner. Videre ønsker styret å ta en evaluering av høstens opptaksprosess da denne historisk sett har vært problematisk. I år ble det lagt inn ekstra innsats for å samkjøre opptakene til Nabla og revyen.

Avklaringsmøte Postkom

Emil[3]

Styret skal ha et avklaringsmøte med Postkom og ta opp blant annet hensikten med styreworkshops. Videre skal tidligere misforståelser avklares. Synnøve vil også fremme et forslag om en mulig HR ansvarlig i Postkom for leder av Nabla.

Promovideo SKE

Synnøve[10]

Denne vil bli videre diskutert senere.

Planck-uken / veldedighetsaksjon ?

Liva[10]

Det er enda litt usikkert hvilke arrangementer som skal være på hvilke dager i Planck-uken og hvordan veldedighetsauksjonen skal passe inn. Konklusjonen ble at auksjonskvelden skal være uavhengig av Planck-uken og arrangeres helgen etter påskeferien.

x.**Eventuelt****Alle****Nabla-kopp til nyåret?**

Synnøve[10]

Stryk på tid. Neste møte.

Ukeflåte 2025?

Liva [3]

Stryk på tid. Neste møte.

xx**Fremover****Alle****xxx****Kritikk av møtet****Alle**